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Zápis č.  01/2016 (20)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 11. ledna 2016 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Huba, Ing. Mizerová, D. Vítková (11 členů) 

Hosté: doc. Buňka, doc. Humpolíček, doc. Čermák, Dr. Lorencová, Dr. Družbíková, 
Dr. Slavík, Bc. Vodinská, Ing. Martínková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb do AS UTB 

pro funkční období 2016 – 2019“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu děkana jmenovat Disciplinární komisi FT. (proděkan Slavík) 

6. Projednání návrhu děkana jmenovat Stipendijní komisi FT. (proděkan Slavík) 

7. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – FT UTB 

ve Zlíně – změna“. (proděkan Slavík) 

8. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno všech 11 členů a senát  
je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 19/2015 (19). 

- Dr. Egner požádala o opravu v návrhu usnesení, kdy řádné zasedání AS FT se má 

uskutečnit v pondělí dne 11. 01. 2016, místo ledna je zde chybně uveden únor.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínku a požádal členy senátu o hlasování 

s dodatkem, že bude provedena oprava data řádného zasedání. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/01/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 19/2015 (19) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0  
ZDRŽEL SE    0 
 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/01/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 19/2015 (19) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 19/2015 nebyla přijata usnesení, 

vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil přítomným návrh programu zasedání. Následně se 

zeptal, zda jsou k tomuto programu pozměňující či doplňující návrhy. 

Předseda AS FT Dr. Staněk předal slova děkanovi doc. Buňkovi. 

Děkan doc. Buňka požádal předsedu senátu o doplnění bodu do programu, a to 

projednání návrhu děkana jmenovat členy Vědecké rady Fakulty technologické. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za doplnění bodu a požádal přítomné členy senátu 

a zástupce vedení fakulty, zda mají další připomínky, popř. doplňující návrhy k doplnění 

do programu řádného zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/01/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  
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1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb do AS UTB 

pro funkční období 2016 – 2019“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu děkana jmenovat Disciplinární komisi FT. (proděkan Slavík) 

6. Projednání návrhu děkana jmenovat Stipendijní komisi FT. (proděkan Slavík) 

7. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – FT UTB 

ve Zlíně – změna“. (proděkan Slavík) 

8. Projednání návrhu děkana jmenovat členy Vědecké rady Fakulty technologické UTB 

ve Zlíně. (děkan Buňka) 

9. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/01/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb do AS UTB pro 

funkční období 2016 – 2019“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu děkana jmenovat Disciplinární komisi FT. (proděkan Slavík) 

6. Projednání návrhu děkana jmenovat Stipendijní komisi FT. (proděkan Slavík) 

7. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – FT UTB ve 

Zlíně – změna“. (proděkan Slavík) 

8. Projednání návrhu děkana jmenovat členy Vědecké rady Fakulty technologické UTB 

ve Zlíně. (děkan Buňka) 

9. Různé. 
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ad 4)  Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb  

do AS UTB pro funkční období 2016 – 2019“. (předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o pokynech pro přípravu a průběh voleb  

do AS UTB. Informoval o projednání materiálu na LK AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že finální materiál před hlasováním byl projednán také 

s navrhovanou předsedkyní volební komise Dr. Dvořáčkovou. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/01/2016 

AS FT schválil „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb do AS UTB pro funkční 

období 2016 – 2019“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/01/2016 

AS FT schválil „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb do AS UTB pro funkční 

období 2016 – 2019“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici senátu, aby zveřejnila schválený materiál 

na webových stránkách fakulty. Zároveň podotkl, že schválený materiál bude zaslán 

předsedkyni obvodní komise a předsedkyni AS UTB. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že je zapotřebí také schválit obvodní volební 

komisi pro volbu do AS UTB. Volební komise byla navržena ve složení: 

- Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně komise 

- Ing. Vojtěch Šenkeřík (UVI) – člen komise 

- Ing. Matouš Huťťa (student DSP, UIP) – člen komise 

- Ing. Jan Mašlík (student DSP, CPM) – člen komise 

- Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D. (UACHP) – člen komise 

- Ing. Zuzana Bubelová, Ph.D. (UTP) – člen komise 

 
Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu, aby se vyjádřili k návrhu složení 
obvodní volební komise.  
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Navrhl skrutátory tajného hlasování: 

 Ing. Robert Gál, Ph.D. 

 Ing. Jakub Huba 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici AS FT Ing. Totkovou o předání hlasovacích 
lístků Dr. Gálovi a Ing. Hubovi, kteří je následně rozdali členům senátu. Dr. Gál 
překontroloval hlasovací urnu. Po rozdání lístků a kontrole hlasovací urny přistupovali 
jednotlivě členové senátu k hlasovací urně a vložili svůj hlas. 
 
Volební komise sečetla hlasovací lístky a výsledek předala předsedovi AS FT  
Dr. Staňkovi, aby seznámil všechny přítomné s výsledkem voleb. 
 
Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a seznámil členy senátu a vedení s výsledkem 
voleb. Celkem bylo rozdáno 11 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 11 lístků z tho 
platných bylo 11 hlasovacích lístků.  
Informoval o počtu hlasů pro jednotlivé členy volební komise: 
 

- Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně komise 11 

- Ing. Vojtěch Šenkeřík (UVI) – člen komise 11 

- Ing. Matouš Huťťa (student DSP, UIP) – člen komise 11 

- Ing. Jan Mašlík (student DSP, CPM) – člen komise 11 

- Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D. (UACHP) – člen komise 11 

- Ing. Zuzana Bubelová, Ph.D. (UTP) – člen komise 11 

 
USNESENÍ AS FT č. 04/01/2016 

AS FT schválil obvodní volební komisi pro volby do AS UTB pro volební období 2016 – 2019 

ve složení:  

- Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně komise  

- Ing. Vojtěch Šenkeřík (UVI) – člen komise  

- Ing. Matouš Huťťa (student DSP, UIP) – člen komise  

- Ing. Jan Mašlík (student DSP, CPM) – člen komise  

- Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D. (UACHP) – člen komise 

- Ing. Zuzana Bubelová, Ph.D. (UTP) – člen komise 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za schválení. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je zapotřebí zvolit 1 kandidáta, který bude 

zastupovat FT ve volební komisi UTB ve Zlíně. Již na minulém zasedání senátu navrhl 
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Ing. Ladislava Fojtla. Dotázal se členů senátu, zda mají připomínky, případné dotazy 

nebo jiné návrhy. 

Požádal pověřené skrutátory, aby převzali od tajemnice AS FT Ing. Totkové hlasovací 
lístky, které následně rozdali členům senátu. Dr. Gál překontroloval hlasovací urnu.  
Po rozdání lístků a kontrole hlasovací urny jednotlivě členové senátu přistupovali  
k hlasovací urně a vložili svůj hlas. 
 
Volební komise sečetla hlasovací lístky a výsledek předala předsedovi AS FT  
Dr. Staňkovi, aby seznámil všechny přítomné s výsledkem voleb. 
 
Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a seznámil členy senátu a vedení s výsledkem 
voleb. Celkem bylo rozdáno 11 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 11 lístků, z toho 
platných bylo 11 hlasovacích lístků.  
 

HLASOVÁNÍ: 

Ing. Ladislav Fojtl, člen komise (student DSP PI, UVI) 
 
PRO  10 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE   1 
 
USNESENÍ AS FT č. 05/01/2016 

AS FT schválil zástupce do volební komise AS UTB pro volební období 2016 – 2019:  

Ing. Ladislava Fojtla, člena volební komise (student DSP PI, UVI). 

ad 5) Projednání návrhu děkana jmenovat Disciplinární komisi FT.  

(prod. Slavík)  

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že členové Disciplinární komise FT jsou 

jmenováni na 2. roky. Návrh komise byl členům senátu zaslán společně s pozvánkou. 

Požádal proděkana Slavíka o vyjádření k předloženému návrhu. 

Prod. Slavík informoval o složení Disciplinární komise, jména členů byla vybrána tak, 

aby v komisi byli zahrnuti studenti ze všech studijních programů a studijních úrovní. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk představil navrhované složení Disciplinární komise: 

- Ing. Ondřej Rudolf, Ph.D. – předseda komise  

- Ing. Roman Slavík, Ph.D. – člen komise  

- Ing. Helena Družbíková, Ph.D. – člen komise 

- Ing. Václav Janoštík (student DSP PI) – člen komise 

- Bc. Ondřej Holas (student nMgr. CHTP) – člen komise 

- Martina Kašparová (student Bc. CHTM) – člen komise 

 
Předseda AS FT Dr. Staněk požádal pověřené skrutátory, aby převzali od tajemnice AS 
FT Ing. Totkové hlasovací lístky, které následně rozdali členům senátu. Dr. Gál 
překontroloval hlasovací urnu. Po rozdání lístků a kontrole hlasovací urny jednotlivě 
členové senátu přistupovali k hlasovací urně a vložili svůj hlas. 
 
Volební komise sečetla hlasovací lístky a výsledek předala předsedovi AS FT  
Dr. Staňkovi, aby seznámil všechny přítomné s výsledkem voleb. 
 
Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a seznámil členy senátu a vedení s výsledkem 
voleb. Celkem bylo rozdáno 11 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 11 lístků, z toho 
platných bylo 11 hlasovacích lístků.  
Informoval o počtu hlasů pro jednotlivé členy volební komise: 

- Ing. Ondřej Rudolf, Ph.D. – předseda komise 11  

- Ing. Roman Slavík, Ph.D. – člen komise 11 

- Ing. Helena Družbíková, Ph.D. – člen komise 11 

- Ing. Václav Janoštík (student DSP PI) – člen komise 11 

- Bc. Ondřej Holas (student nMgr. CHTP) – člen komise 11 

- Martina Kašparová (student Bc. CHTM) – člen komise 11 

 
USNESENÍ AS FT č. 06/01/2016 

AS FT schválil návrh děkana jmenovat Disciplinární komisi Fakulty technologické: 

- Ing. Ondřej Rudolf, Ph.D. – předseda komise   

- Ing. Roman Slavík, Ph.D. – člen komise  

- Ing. Helena Družbíková, Ph.D. – člen komise  

- Ing. Václav Janoštík (student DSP PI) – člen komise  

- Bc. Ondřej Holas (student nMgr. CHTP) – člen komise  

- Martina Kašparová (student Bc. CHTM) – člen komise  
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ad 6) Projednání návrhu děkana jmenovat Stipendijní komisi FT. 

(prod. Slavík)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkana Slavíka, aby se vyjádřil k návrhu děkana. 

Prod. Slavík informoval o složení Stipendijní komise FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a sdělil, že členové senátu se pouze vyjadřují 

k předloženému návrhu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil návrh složení Stipendijní komise: 

- Ing. Helena Družbíková, Ph.D. – předseda komise  

- Ing. Roman Slavík, Ph.D. – místopředseda komise  

- Ing. Michal Staněk, Ph.D. (předseda AS FT) – člen komise 

- Ing. Eva Kotásková (zástupce studentů) – člen komise 

 
Předseda AS FT Dr. Staněk požádal pověřené skrutátory, aby převzali od tajemnice AS 
FT Ing. Totkové hlasovací návrhy, které následně rozdali členům senátu. Dr. Gál 
překontroloval hlasovací urnu. Po rozdání lístků a kontrole hlasovací urny jednotlivě 
členové senátu přistupovali k hlasovací urně a vložili svůj hlas. 
 
Volební komise sečetla hlasovací lístky a výsledek předala předsedovi AS FT  
Dr. Staňkovi, aby seznámil všechny přítomné s výsledkem voleb. 
 
Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a seznámil členy senátu a vedení s výsledkem 
voleb. Celkem bylo rozdáno 11 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 11 lístků, z toho 
platných bylo 11 hlasovacích lístků.  
Informoval o počtu hlasů pro jednotlivé členy volební komise: 

- Ing. Helena Družbíková, Ph.D. – předseda komise 11  

- Ing. Roman Slavík, Ph.D. – místopředseda komise 11  

- Ing. Michal Staněk, Ph.D. (předseda AS FT) – člen komise 10, zdržel se 1 

- Ing. Eva Kotásková (zástupce studentů) – člen komise 11 

 
USNESENÍ AS FT č. 07/01/2016 

AS FT projednal návrh děkana jmenovat Stipendijní komisi Fakulty technologické: 

- Ing. Helena Družbíková, Ph.D. – předseda komise  

- Ing. Roman Slavík, Ph.D. – místopředseda komise  

- Ing. Michal Staněk, Ph.D. (předseda AS FT) – člen komise 

- Ing. Eva Kotásková (zástupce studentů) – člen komise 
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Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana doc. Buňku o jmenování členů Disciplinární a 

Stipendijní komise FT. Zároveň poprosil proděkany o aktualizaci komisí na webových 

stránkách fakulty. 

ad 7)  Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – 

FT UTB ve Zlíně – změna“ (prod. Slavík)  

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o změně v Časovém plánu výuky pro akad.rok 

2015/2016 FT UTB ve Zlíně. Požádal proděkana Slavíka, aby seznámil členy senátu 

s návrhem děkana. 

Prod. Slavík sdělil, že na základě nově zvoleného zákona o státních svátcích se musí 

změnit Časový plán výuky pro akad. rok 2015/2016 FT UTB a to ve znění nového 

státního svátku: „Velký pátek“, který vychází v letošním roce na 25. 3. 2016. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a navrhl, aby hlasování této změně 

proběhlo již na tomto zasedání. Otevřel diskuzi k danému tématu. 

NÁVRH USNESENÍ Č. 08/01/2016 

AS FT schválil „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 FT UTB ve Zlíně“. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 08/01/2016 

AS FT schválil „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 FT UTB ve Zlíně“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkany o změnu na webových stránkách a 

zároveň požádal proděkany o přípravu Časového plánu na další akademický rok. 

ad 8) Projednání návrhu děkana jmenovat členy Vědecké rady Fakulty 

technologické, UTB ve Zlíně. (děkan) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana doc. Buňku o představení svého návrhu  

na jmenování nových členů do Vědecké rady FT. Zároveň sdělil, že návrh členů společně 
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s jejich životopisy byl zaslán členům senátu v pátek 08. 01. 2016. Sdělil, že hlasování  

o členech VR FT proběhne na dalším zasedání AS FT. 

Děkan doc. Buňka představil svůj záměr jmenovat nové členy VR FT. Sdělil, že složení 

členů vycházelo z předpokladu pokrýt všechny studijní programy, které mají 

akreditováno habilitační a jmenovací řízení. Zároveň uvedl, že byla snaha vybrat 

osobnosti fakulty i osobnosti jiných univerzit. Počet členů VR FT zůstává ve stejném 

počtu, jak tomu bylo i v minulých letech. 

Děkan doc. Buňka požádal členy senátu o projednání návrhu a následném hlasování na 

dalším řádném zasedání senátu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že velká část členů VR FT zůstává zachována, měnila se sestava 

především externích členů se zaměřením na potraviny. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal na prezenci členů VR FT v minulých letech. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že všichni externí pracovníci řádně docházeli  

na zasedání VR FT, pouze se omlouvali v případě nemoci. Zároveň sdělil, že 

všichni členové VR FT v minulosti reagovali na elektronické hlasování 

materiálů. 

 Dr. Beníček se dotázal na souvislost člena VR FT doc. Adámka z FAI. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že doc. Adámek byl ve VR FT již v minulých letech a 

souvisí to zároveň se spoluprací s FAI. 

 Dr. Beníček se dotázal na vědecké bodové příspěvky, které by se měly odrážet  

u návrhu členů VR FT. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že se jedná o pracovníky, kteří mají dobré vědecké 

výsledky a pracovníky, kteří se účastní ostatních orgánů. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal, zda navržení členové VR FT dodali 

Lustrační osvědčení. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že dosud chybí Lustrační osvědčení od dvou 

navržených členů.  
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a sdělil, že hlasování členů VR FT proběhne tajným 

hlasováním v pondělí 25. 01. 2016 na řádném zasedání senátu. 

ad 9) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl, že příští řádné zasedání AS FT se uskuteční v pondělí 

25. 01. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti LCFT. 

NÁVRH USNESENÍ Č. 09/01/2016 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

25. 01. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 09/01/2016 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

25. 01. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal Ing. Fojtla o představení svého návrhu. 

Ing. Fojtl představil svůj návrh dotazníku pro studenty, jehož cílem by byla evaluace 

výuky, zejména pak přednášek. Návrh dotazníku byl zaslán členům senátu 

k připomínkování 05. 01. 2016. 

 Prod. Čermák navrhl, aby dotazník byl formou „kliknutí v PC“. Zdůraznil, že je 

zapotřebí, aby se studenti zapojili do hlasování. Zároveň navrhl, aby se jednalo 

o pár otázek, které budou v krátké době vyhodnoceny. 

 Ing. Fojtl se dotázal, kolik studentů je zapotřebí oslovit. 

- Prod. Čermák sdělil, že je zapotřebí oslovit co nejvíce studentů. 

 Ing. Hnátková sdělila, že studenti chtějí vidět výsledky co nejdříve. 
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 Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že studenti chtějí vidět co nejdříve výsledky 

z dotazníku, a že taková kampaň by měla trvat nejvýše např. 1 týden. Po týdnu je 

zapotřebí ihned vyhodnotit výsledky a studenty s nimi seznámit  

 Dr. Gál doporučil, aby se dotazník vyplňoval ke konci výuky, kdy se studenti 

mohou do této akce zapojit. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk doporučil, aby se dotazník vyplňoval na cvičeních, 

kde je nejvíce studentů, nikoliv na přednáškách. 

K danému tématu proběhla širší diskuze. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi. 

 Děkan doc. Buňka informoval členy senátu o nevyhovujícím stavu vozového 

parku a o žádosti směrem ke kvestorovi k zakoupení 2 vozidel do vozového 

parku fakulty. 

 Ing. Hnátková se dotázala na stipendium pro studenty starší 26 let. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že je to řešeno na úrovni rektorátu. 

 Ing. Hnátková se dotázala na prospěchové stipendium, zda děkan uvažuje  

o navýšení částek pro studenty. 

- Děkan sdělil, že vyšel nový pokyn děkana k vyplácení prospěchového stipendia. 

Je zapotřebí, aby se k tomuto pokynu vyjádřili studenti a případně navrhli své 

požadavky. Poté tajemnice fakulty vyhodnotí finanční situaci fakulty a na Vedení 

se projedná případné zvýšení prospěchového stipendia. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl po dohodě se členy termín výjezdního zasedání 

AS FT na pondělí 18. 01. 2016. Místo a hodina budou upřesněny. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Další zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 25. 01. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

 

Ve Zlíně dne: 11. 01. 2016 
Konec zasedání: 14:36 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


